

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

MINISTERE DE LA DECENTRALIZATION ET DU
DEVELOPPEMENT LOCALE

REGION DU NORD OUEST
DEPARTEMENT DE LA MEZAM

ARRONDISSEMENT DE BAMENDA II^{EME}

COMMUNE DE BAMENDA II^{EME}

P. O. BOX 495 MANKON

REF. N° BIIC/VOL.1/SG/2025



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF DECENTRALIZATION AND LOCAL
DEVELOPMENT

NORTH WEST REGION
MEZAM DIVISION

BAMENDA II SUB-DIVISION

BAMENDA II COUNCIL

P. O. BOX 495 MANKON

Bamenda, the **06 MAI 2025**

**BAMENDA II COUNCIL
TENDER FILE
BAMENDA II COUNCIL INTRENAL TENDERS BOARD**

N° 07/RQ/B.II.CITB/B.II.C/B.II.SD/MEZAM/NW/2025 OF 06/05/2025 FOR THE SUPPLY OF
FURNITURE AND EQUIPMENT TO SOCIAL STRUCTURE NGOMGHAM, MEZAM DIVISION OF THE
NORTH WEST REGION

1. Subject:

Within the framework of 2025 Public Investment Budget, the Lord Mayor of Bamenda II Council, the Contracting Authority hereby launches a Request for Quotation for the supply of Furniture and Equipment to Social Structure NGOMGHAM in Bamenda II Council Area Mezam Division of the North West Region.

2. Participation:

Participation to this consultation is opened to Cameroon Size Enterprises that are in compliance with the laws of the land.

3. Execution deadline

The maximum deadline provided by the Contracting Authority for the execution of the works forming the subject of this invitation to tender is **45 WORKING DAYS**

4. Project owner The Lord Mayor of Bamenda II Council.

5. Lots The unique lot is as follows

The supply of Furniture/Equipment to SOCIAL STRUCTURE NGOMGHAM

6. Estimated cost

The estimated cost after preliminary studies are found on the respective technical specification amounting to 5,000,000fcfa.

7. Funding

This project shall be financed by the **Ministry of Social Affairs** for 2025 Public Investment Budget with budget head numbers as follows.

BUDGET HEAD	
GS NGOMGHAM	5.000.000

8. Bid bond

The bids shall be evaluated according to the main criteria as follows:

A. Eliminatory criteria

1. Absence of bid bond or insufficient bid bond amount
2. Bids not submitted online

B. OTHER CRITERIA

1. Absence of a document in the administrative file;
2. False declaration or falsified documents;
3. A bid with the external envelope carrying a sign or mark leading to the identification of the bidder;
4. Non-compliance with model bid
5. Incomplete financial file;
6. absence of a quantified unit price;
7. Non respect of **75%** of essential criteria;
8. Name of company suspended by MINMAP
9. Financial situation below a third of the estimated cost

C. Essential criteria

- 1- General presentation of the Tender Files;
- 2- References of the company in building construction;
- 3- Quality of the personnel;
- 4- Technical organization of the works;
- 5- Safety measures on the site;
- 6- Logistics;
- 7- Attestation and report of site visit signed by the Contractor;
- 8- Special Technical Clauses initialed in all the pages and signed at the last page;
- 9- Special Administrative Clauses completed and initialed in all the pages and signed at the last page

This evaluation will be done in a purely binary way (**yes**) or (**no**) with an acceptable minimum of **75%** of the essential criteria taken in account.

15. Award of Contract

The Contract will be awarded to the bidder who would have proposed the offer with the lowest amount, in conformity with the regulations of the Tender Documents and having satisfied to **100%** of the eliminatory criteria and at least **75%** of the essential criteria.

16. Validity of bids

Bidders will remain committed to their offers for sixty (60) days from the deadline set for the submission of tenders.

17. Complementary information

Complementary technical information may be obtained during working hours from Bamenda II Council, SIGAMP OFFICE Telephone N° 237 676244462 (or online on the COLEPS platform via <http://www.marchespublics.cm> or <http://www.publiccontracts.cm>)

06 MAI 2025

Done at BAMENDA II on _____

**The Project Owner
(Contracting Authority)
The Mayor BAMENDA II Council**

- MINMAP
- ARMP
- Contracting Entity
- Chairperson of Bda II TB
- Notice Boards



REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix - Travail - Patrie

MINISTRE DE LA DECENTRALIZATION ET DU
DEVELOPPEMENT LOCALE

REGION DU NORD OUEST
DEPARTEMENT DE LA MEZAM

ARRONDISSEMENT DE BAMENDA II^{EME}

COMMUNE DE BAMENDA II^{EME}

P. O. BOX 495 MANKON

REF. N° BIIC/VOL.1/SG/2025



REPUBLIC OF CAMEROON

Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF DECENTRALIZATION AND LOCAL
DEVELOPMENT

NORTH WEST REGION
MEZAM DIVISION

BAMENDA II SUB-DIVISION

BAMENDA II COUNCIL

P. O. BOX 495 MANKON

Bamenda, the **06 MAI 2025**

COMMUNE DE BAMENDA II

COMMISSION INTERNE DE PASSATION DES MARCHES AVIS DE CONSULTATION POUR UNE DEMANDE DE COTATION

N° 07/DC/ CIPM.B.II/ CB.II/AB.II/MEZAM/NO/2025 DU 06/05/2025 POUR LA FOURNITURE DES
EQUIPEMENTS AU STRUCTURE SOCIALE DU NGOMGHAM DANS LA COMMUNE DE BAMENDA II
DEPARTEMENT DE LA MEZAM, REGION DU NORD-OUEST

1. **Objet de l'Appel d'Offre**

Dans le cadre de l'exercice budgétaire 2025, le Maire de la Commune de Bamenda II, Autorité Contractante lance une Demande de Cotation pour la fourniture des équipements à la structure sociale du NGOMGHAM dans la commune de Bamenda II Département de la Mezam, Région du Nord-Ouest.

2. **Participation :**

La participation à cette consultation est ouverte aux P.M.E. de droit camerounais

3. **Délais d'exécution**

Le délai maximum prévu le Maître d'Ouvrage pour la réalisation des travaux objet du présent appel d'offres est de **45 JOURS**

4. **Maître d'Ouvrage :** Le Maire de la Commune de Bamenda II.

5. **Allotissement : le lot est unique comme suit**

la fourniture des équipements à la structure sociale du NGOMGHAM de Bamenda II Département de la Mezam

6. **Coût prévisionnel**

Le coût prévisionnel de l'opération à l'issue des études préalables est de **cinq millions (5. 000,000) FCFA**

7. **Financement :**

Les prestations, objet de la présente consultation sont financées par le Budget d'Investissement Publics du _____(2025) sur les lignes d'imputation budgétaires ainsi qu'il suit

Toute offre incomplète conformément aux prescriptions du Dossier d'Appel d'Offres sera déclarée irrecevable. L'absence de la caution de soumission délivrée par une banque de premier ordre agréée par le Ministère chargé des Finances entraînera un rejet séance tenante de l'ouverture des plis.

13. Ouverture des plis

L'ouverture des plis se fera en un temps. L'ouverture des pièces administratives et des offres techniques et financières aura lieu le **03/06/2025 à 11**, heures locale, dans la salle de conférence de la commune de BAMENDA II, par la Commission de Passation de Marchés de la BAMENDA II siégeant en présence des soumissionnaires ou de leurs représentants dûment mandatés et ayant une parfaite connaissance du dossier.

14. Critères d'évaluation

Les offres seront évaluées selon les principaux critères suivants :

A - Critères éliminatoires

Il s'agit notamment de:

PENDANT LA SEANCE D'OUVERTURE DES OFFRES

- Absence ou insuffisance de la caution de soumission ;
- Offres non soumises en ligne

PENDANT L'EVALUATION DES OFFRES EN SOUS-COMMISSION D'ANALYSE DES OFFRES

1. Absence ou non-conformité du dossier administratif
2. Délai d'exécution supérieur à celui prescrit (supérieur à trois mois) ;
3. Fausses déclarations ou pièces falsifiées;
4. Offre dont l'enveloppe extérieure porte des mentions permettant de reconnaître le Soumissionnaire;
5. Offres financière incomplète,
6. Le changement d'une unité ou d'une quantité du DAO dans l'offre financière ;
7. Le non-respect de **75%** des critères essentiels ;

N.B. En cas d'absence ou de non conformité d'une pièce du dossier administratif lors de l'ouverture des plis, un délai de quarante-huit (48) heures est accordé aux soumissionnaires concernés pour remplacer la pièce en question. Passé ce délai, la pièce ne sera plus acceptée et l'offre ne sera éliminée que lors de l'évaluation des of en sous-commission d'analyse.

B - Critères essentiels

Les critères relatifs à la qualification des candidats porteront à titre indicatif sur:

1. Présentation générale de l'offre ;
2. Capacité financière;
3. Références de l'entreprise dans les travaux similaires;
4. Qualité des ressources humaines;
5. Méthodologie d'exécution des travaux;
6. Mesures de sécurité envisagées pour l'exécution des travaux;
7. Moyens matériels de l'entreprise;